
Openbare Vergadering BASD  

 

Vergaderdatum: Woensdag 11-12-2019 

 

Verslagdatum: woensdag 13-12-2019 

 

Vergaderplaats: Oude gemeentehuis Zutphen, 's-

Gravenhof 1 Zutphen vergaderruimte 

Shrewsburrykamer 

 

Opgesteld door: secretaris Juan Aarts  

 
Aanwezig                                                                                     Afwezig 

Johan Krist                            (voorzitter)                     
Juan Aarts                              (secretaris) 
Marjon Smulders                 (penningmeester) 
Mathilde Kupers                  (vice voorzitter) 
Adriaan Bertens                   (Lid) 
Hatice Çöplü                         (Lid) 
Ruud Beem                           (Lid) 
 
Gasten: Liesbeth van Burken (netwerkpartner PSD) 

Noortje Schuddebeurs       (Lid) 

 
 1: Opening en Agenda vaststellen  
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom, en heet de gasten welkom.  
Besluitenlijstje en actielijst doorgelopen. 
  
2: ingekomen en uitgaande stukken  
Ingekomen stukken:  
-Wij hebben een uitnodiging gekregen om bij de prestatie sport visie aanwezig te zijn 12 december 
2019. Wij gaan hier niet heen en zouden ook geen advies gaan geven over de sport visie, omdat het 
maar over een vraagstukje gaat over het sociaal domein. 
-Lid Mathilde Kupers heeft afgelopen maandag 9 december 2019 een overleg gehad met bestuurder 
Jorinde Klungels, het is een fijn overleg geweest.  De gemeente heeft een vraagdocument aan 
Perspectief gestuurd, met daarin de tekst over wat de gemeente gerealiseerd wil zien ten aanzien 
van het sociaal domein. Perspectief krijgt hierbij de ruimte om de “wat” vragen van de gemeente te 
beantwoorden met een “hoe”. Dit geeft Perspectief professionele ruimte, maar tegelijkertijd een 
grote opgave om het antwoord passend te maken binnen de gestelde bezuinigingsopdracht. 
Mathilde Kupers gaat een brief opstellen aan de gemeente dat wij meer informatie willen ontvangen 
van de gemeente over de ontwikkelingen. 
-Verder zijn er geen vragen of opmerkingen over de binnen/uitgaande stukken. 
 
 
3: Adviesaanvragen  
A: Reflectie antwoordbrief van het college B&W Aanvullende Maatregelen Participatie: 
Over de antwoordbrief van het college B&W zijn wij te vrede. De adviseringaanvraag kan worden 
afgesloten. De secretatis zou een afsluitende e-mail sturen naar het college B&W dat wij de aanvraag 
hebben afgesloten. 
B: Reflectie antwoordbrief van het college B&W Concept verordening WMO 2020:  
Over de antwoordbrief van het college B&W zijn wij te vrede. De adviseringaanvraag worden 
afgesloten. De secretaris zou een afsluitende e-mail sturen naar het college B&W dat wij de aanvraag 
hebben afgesloten. 
. 



4: Ongevraagd advies  
A: Collectief zorgverzekering gemeente: 
Lid Marjon Smulders is aan het bekijken hoe de omliggende gemeente de collectieve zorgverzekering 
hebben en bij welke verzekering. 
B: Vrijwilligersvergoeding: 
Lid Marjon Smulders heeft onderzocht wat de onderbouwing is dat de gemeente Zutphen de 
vrijwilligers vergoeding op jaar basis hanteert op €1500,- euro dat het landelijke 
vrijwilligersvergoeding wordt gehanteerd op €1700,- per jaar. Dat kan ze niet vinden ze gaar een 
concept ongevraagd advies schrijven samen met Hatice Çöplü. Als het concept ongevraagd advies 
klaar is zou hij naar de secretaris gestuurd worden en die zou hem naar alle leden verzenden. 
 
5: Agenda Lid Punt Ruud (Zie toelichting agendablad) 
Ten behoeve van onze advisering is het nodig dat we aan voldoende relevante informatie komen en 
zodanig dat e.e.a. voor ons behapbaar blijft.  Handen en voeten te geven wordt een 
programmacommissie ingesteld, bestaande uit 2 vertegenwoordigers van de B.A.S.D., 2 van de C.A.Z. 
en 2 van het P.S.D. Zij leveren hun programmavoorstel uiterlijk half januari 2020 in. Dit vinden wij 
een goed idee alleen op dit moment zijn er andere zaken die voorgang hebben. Wij willen eerst een 
duidelijk jaaroverzicht ontvangen van de gemeente wanneer wij de adviseringaanvragen gaan 
ontvangen en over welke beleidsterreinen.  
 
6: Bijeenkomsten 4 december 2019 bij de gemeente: 
A: Bijeenkomst Berken u recht: 
Vorige week woensdag hebben een aantal leden van de BASD Met het programma Bereken uw Recht 
kunt u zelf eenvoudig zien of u recht heeft op een regeling de gemeente en op welke. Aan het einde 
van het programma wordt uitgelegd hoe u een de regeling(en) kunt aanvragen. De gemeente heeft 
gevraagd of wij als BASD willen kijken zijn de tekstuele aanvullingen een verbetering? Graag z.s.m. 
een reactie. Lid Marjon Smulders en secretaris Juan Aarts gaan dit vrijdagmiddag bekijken en een 
reactie verzenden naar de gemeente of wij tekstuele aanvullingen of verbeteringen hebben. 
B: Voorziening maatwerk medische kosten: 
 Wij hebben vorige week woensdag ook een overleg gehad samen met Stichting Platform 
Gehandicapten & Chronische zieken over een voorziening maatwerk medische kosten. De 
gemeenteraad heeft op 4 november 2019 een bedrag van €50,000 euro gegeven om zo voorziening 
in werking te stellen voor mensen die gehandicapt of chronische ziek zijn om ze te gemoed te komen. 
Het overleg was erg goed en de inbreng van uit de BASD wordt serieus genomen door de gemeente.  
 
 
7 Belangrijkere contacten  
Gemeente: 
De voorzitter Johan Krist heeft een overleg gehad met de adjunct-directeur van de gemeente, over 
de afstemming tussen de gemeente en de BASD in januari wordt er een afspraak gepland met een 
aantal ambtenaren van de gemeente en de BASD leden om dit te bespreken. 
De voorzitter Johan Krist heeft een overleg gehad met onze contact-ambtenaar van de gemeente 
over de samenwerking en dat de afstemming tussen de BASD en de Gemeente beter moet worden 
afgestemd op elkaar, dit gaan wij in januari 2020 doen welke ambtenaren van de gemeente bij dat 
overleg aanwezig zijn is nog niet bekent.  
Inwoners 
 Lid Mathilde Kupers heeft met ouderbond KBO  die de Bornkrant maken gesproken en ze maken zich 
veel zorgen over de bezuinigingen die de gemeente gaat invoeren bij Perspectief Zutphen. De 
bornkrant krijgt een subsidie om de Bornkrant te kunnen maken dit gaat via Perspectief Zutphen. Lid 
Adriaan Bertens gaat dit verder onderzoeken en bekijken. 
Platform Sociaal Domein 



De voorzitter van Platform Sociaal Domein Liesbeth van Burken was aanwezig bij de openbare 
gedeelde. Ze had een ding die ze wilden bespreken met de BASD-leden. 
Ze heeft een e-mail gestuurd naar de BASD-leden over de visie van de BASD dat platform sociaal 
domein niet wordt benoemd in de visie stuk maar de CAZ wel. De voorzitter Johan Krist heeft al 
uitgebreid gesproken met haar waarom de BASD de keuzen heeft gemaakt om op dit moment de CAZ 
wel te benoemen in onze visie stuk en het platform sociaal domein Zutphen niet. De CAZ is voor 
individuele en persoonlijke vragen of problemen dat de BASD daarvoor niet is wij zijn voor 
beleidstukken. Hij heeft ook nog aangeven dat het visie stuk op een later stadium kan worden 
aangepast maar op dit moment niet. De BASD is een onafhankelijk adviesorgaan en dat er erg veel 
ogen mee kijken naar het functioneren van de BASD. 
 

Sluiting openbare gedeelte  
 


